



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

REF

# communiqué

No: 38  
No.: 38

DIFFUSION:  
RELEASE:

FOR IMMEDIATE RELEASE  
APRIL 6, 1978

## CANADA PLEDGES \$1 MILLION TO COMMONWEALTH YOUTH PROGRAMME

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announced today Canada's pledge of \$1 million for the next two years to the Commonwealth Youth Programme. This pledge was given by the head of the Canadian Delegation, Robert Daudlin, M.P., during the biennial meeting of the Commonwealth Youth Affairs Council (CYAC) which is taking place at the Conference Centre in Ottawa.

Since its inception in 1973, the Canadian Government has been the major contributor to the programme, providing nearly \$2,000,000.

\* \* \*



POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
LE 6 AVRIL 1978

## LE CANADA OCTROIE \$1 MILLION AU PROGRAMME DU COMMONWEALTH POUR LA JEUNESSE

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Don Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui l'octroi par le Canada de \$1 million pour les deux prochaines années au programme du Commonwealth pour la jeunesse. Cet octroi a été réitéré par le chef de la délégation canadienne, Robert Daudlin, député, au cours de la réunion biennale du Conseil du Commonwealth pour la jeunesse qui a présentement lieu au Centre des conférences à Ottawa.

Depuis sa création en 1973, le gouvernement canadien a été le principal contributeur à ce programme, ayant fourni près de \$2 million.